
Kordusarupärimine vallavanemale. 24. aprillil 2014.a.

27. märtsil esitas Harku Valla Kodanike Ühenduste Liidu fraktsioon alljärgneva arupärimise.

Harku valla ees seisvaks oluliseks probleemiks on koolikohtade puudus, mis lähiaastail selgelt
süveneb. Viimase 18 kuu jooksul on vallavanem esitanud volikogu istungitel neli erinevat
versiooni sellest, kuidas kas siis vallavanem või kogu vallavalitsus näeb lahendust
koolikohtade probleemile. Varieerunud on nii klassikomplektide arvud uutes ja
olemasolevates koolides, koolide arv, asukohad. Saamaks selgust, kas vallavalitsus on
mõistnud probleemi olemust ning millisena näeb probleemi lahendust, esitame alljärgneva
arupärimise. Harku Valla Kodanike Ühenduste Liidu fraktsioon palub vallavanemal esitada
alljärgnevad prognoosid:

I. Kooli minevate laste arvu prognoos külade ja alevite kaupa Harku vallas aastatel 2014
kuni 2020;

2. Prognoos koolide võime kohta majutada klassikomplekte Harku vallas aastatel 2014 -
2020 koolide kaupa;

3. Klassikomplektide arvu prognoos Harku valla koolides aastatel 2014 - 2020 koolide ja
klasside (aastakäikude) kaupa.

Vastust soovime kirjalikult.

I. aprillil saime vastuse arupärimisele, mis sisaldas vastuse ainult esimesele ülaltoodud
küsimustest. Tulenevalt sellest esitame kordusarupärimise ja küsime vastamata küsimused
teistkordselt:

I. Prognoos koolide võime kohta majutada klassikomplekte Harku vallas aastatel 2014-
2020 koolide kaupa;

2. Klassikomplektide arvu prognoos Harku valla koolides aastatel 2014 - 2020 koolide ja
klasside (aastakäikude) kaupa.
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